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Przewodniczący  Rady  Miasta  Sanoka

Interpelacja

Do: Burmistrz  Miasta  Sanoka

Dotyczy: Podziału środków  finansowych  w rozdziale 75075 - Promocja  jednostek  samorzqdu

terytoriałnego  -  uzupełnienie  odpowiedzi  (BBM.0003.1.2023  r.)

Szanowny  Panie  Burmistrzu,

W związku  z brakiem  odpowiedzi  na pytanie  zadane  w interpelacji  z dnia  30 stycznia  2023

w spravvie,,Podziału  środków  finansowych  w rozdziale 75075 - Pomocja jednostek  samorządu
terytorialnego",  zwracam  się z ponowną  prośbą  o odpowiedź  na zadane  pytanie.  Jednocześnie

chciałbym  poszerzyć  zakres  pytania,  celem  uzyskania  pełnej  wiedzy  na temat  podziału  tych

środków  finansowych.  Proszę  zatem  o odpowiedź  na pytanie:

1. W jaki  sposób będq  wydatkowane  środki  finansowe  w dziale 75075 -  promocja  samorzqdu
terytorialnego  (dla  ułatwienia  proszę  o odpowiedź  w załqczonej  tabeli  (zgodnie  z uchwałq

budźetowq)

i L.P. 75075  promocja  jednostek  samorządu  terytorialnego

1 wydanie  miejskich  kalendarzy

la zakup  materiałów  promocyjnych  (wydawnictwa  MH,  kubki  i filiżanki  z

nadrukiem,  długopisy)
I

3 wydruk  i ekspozycja  plakatów

4 Organizacja  Mistrzostw  Polski  w Dogtrekkingu

5 WOŚP

6 wsparcie  inicjatyw  społecznych  - wnioski  spływające  do burmistrza

7 banery  okolicznościowe

8 zakup  zdjęć  na potrzeby  miasta

9 zakup  produktów  regionalnych

10 reklama  w mediach

1l Koncerty  plenerowe

12 rocznice  współpracy  miast  partnerskich  (Akerman,  Gyongyos,

Humenne,  Ostersund)  - noclegi,  wyżywienie,  drobne  upominki,

atrakcje,  organizacja  okolicznościowego  koncertu

13 koszty  wydruków  na drukarce  BBM

14 promocja  poprzez  sport
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2.  Proszęouszczegółowienieodpowiedziwpozycji,,promocjapoprzezsport",czylipoprzez

jakq  dyscyplinę  sportowq  będzie  realizowane  zadanie  oraz  w  jakiej  wysokości  środki

finansowe  zostanq  przekazane  Klubowi  (lub Klubom, jeżeli  będzie ich więcej  niż jeden) ?

3. Dodatkowo  proszę o załqczenie  pisma/korespondencji  z Regionalnq  Izbq

Obrachunkowq,  w której  to informuje  Radę Miasta  o tym, źe (cytat  z wypowiedzi  Pana
Burmistrza),,Niestety,  w  tym  roku  nie  będzie  specjalnych  środków  w  budźecie  miasta  dla

seniorskiego  klubu  hokejowego.  Tak  zdecydowali  radni  miejscy,  ograniczajqc  wydatki

na promocję.  Decyzia radnych  była  podyktowana  opiniq  Reqionalnei  Izby

Obrachunkowei,  orqanu  nadzoruiqceqo  wydatki  w qminach"
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